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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 026-02/20-01/22 
URBROJ: 2170-01-09-10-20-12 
 
Rijeka,  14. 2. studenog 2020. godine 

 

 
ZAPISNIK 

S 16. SJEDNICE VMO SRDOČI 
 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je 14. listopada 2020. godine, s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marino Srdoč Prpić, predsjednik VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 
Sjednici nije bio nazočan: 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč Prpić. 

 
DNEVNI RED 

 

1) Pristigli dopisi 
2) Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
Zapisnici sa 14. i 15. sjednice se usvajaju jednoglasno. 
 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči otvara raspravu po pristiglom dopisu nadležnih službi kojim se 
odgovara na upit ugostiteljskog objekta Khala za premještajem baja za komunalni otpad. 
Odgovorom se upućuje stranka da je izmještaj moguć ali isključivo na području parcele zgrade i 
uz suglasnost svih stanara.  
Zaključak: 

 odgovor će se proslijediti  stranci  
 
 

Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelim dopisom nadležne referentice Šneler vezano uz tijek 
razvoja projekta fitness parka Tonžino. Odgovorom se izvještava vijeće da je dio predviđenog 
terena u vlasništvu Grada Rijeke u zauzeću od susjeda koji je tamo izgradio pomoćni objekt koji 
je i legalizirao. Dopisom se traži mišljenje vijeća da li će se čekati da se pravna regulativa oko 
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zauzeća riješi ili će se ići u proces razvoja projekta na dijelu parcele koji jest slobodan. 
Zaključak: 

 vijeće je jednoglasno odlučilo da se da pozitivno mišljenje prema OGU za 
komunalni sustav koji će krenuti sa razvojem projekta fitness parka na dijelu 
parcele koji je slobodan te se kasnije sa proširenjem parcele proširiti i da 
potencijalne druge dijelove  

 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelim dopisom OGU za urbanizam da je predmet identifikacije 
čestice kod kružnog toka kod škole u radu, navezano na traženje lokacije za postavu spomenika. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelim dopisom stanovnika da se traži intervencija nadležnih 
službi  zbog automobila parkiranih na samom izlazu iz ulice Antuna Gustava Matoša zbog  
prometne nepreglednosti. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama 
 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa dopisom Luke Medvedca kojim on prosljeđuje na informiranje 
odgovor Gradonačelnika na zamolbu i upit za postavom ležećih policajaca / usporivača prometa 
na prometnici Antuna Branka Šimića na prijedjelu zvanom Mala Florida. Odgovorom se obrazlaže 
nemogućnost postavke traženom zbog prometno-pravnih razloga. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelim dopisom OGU za komunalni sustav kojim se vijeće 
izvještava da nadležnost izrade tabli sa imenima ulica kao niti samo imenovanje nije pod 
njegovom nadležnosti.  
Zaključak: 

 uputiti će se dopis OGU za komunalni sustav kojim se traži od istoga da ukoliko on 
nije nadležan za izradu tabli za imenovanje ulica da nam javi koji je to odjel i koja 
direkcija kao i za imenovanje ulica te će tražiti Odluka o imenovanju sa Gradskog 
vijeća kojim se potvrđeno ime ulice Baćići  

  
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelim dopisom građana koji se žale da im dvorište u ulici 
Kurirski put na broju 18/1 poplavljuju oborinske vode koje se slijevaju sa javne površine u 
slapovima. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama kojim se traži sanacija oborinskih voda sa 
mogućim zidićem 

 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelim dopisom gđe Mikulićkojim se ona žali na smještaj baja u 
Ulici Srdoči kod broja 57.  
Zaključak: 

 uputiti će se odgovor kojim se izvještava stranka da je navedenu lokaciju odredila 
nadležna stručna služba kao najpogodniju 

 
Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelim dopisom kojim se traži postava dodatne baje te 
popravak postojeće razbijene baje za smeće kod Tonžino 7A. 
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Zaključak: 

 uputiti će se dopis  nadležnim službama 
 
 
AD 2   
Predsjednik vijeća MO Srdoči Marino Srdoč Prpić  kaže da su ga stanovnici zamolili da se 

traži od nadležnih službi orezivanje stabala kod Srdoči 62. 

Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama 
 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa pritužbama stanovnika Srdoča zbog učestalih kvarova javne 
rasvjete na način da dio ulice ostaje bez rasvjete po više dana. Vijećnici žele da se cijeli 
Srdoči provjere a pogotovo lokacije ulica Tina Ujevića, Kurirski put, Srdoči (stari Srdoči) 
Bartola Kašića, Mate Lovraka (niz kod Plodina) i dr. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama 
 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa pritužbama stanovnika Ulice Jurja Dobrile koji se žale da su 
baje za smeće i dalje pretrpane zbog velike količine odloženog otpada pravnih osoba koje se 
bave ugostiteljstvom i prehranom. Vijećnici kažu da neka se ponovo traži nadzor 
komunalnog redara a ako se to i dalje nastavi u krajnjoj liniji da se baje mogu drugačije 
razmjestiti. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama 
 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa upitima građana o tome kada će biti postavljeni obećani 
usporivači prometa kod  Plodina u Ulici Mate Lovraka.  
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama 
 
 
Predsjednik kaže da ga građani još uvijek pitaju kada će biti postavljen timer za reflektor na 
igralištu OŠ Srdiči koji je plaćen 2019. godine iz komunalnih prioriteta a još nije postavljen.   
Zaključak: 

 uputiti će se upit nadležnim službama 
 
 
Predsjednik kaže da su ga kontaktirali stanovnici ulice Kurirski put pored ceste D233 gdje je 
na međi njihovog zemljišta napravljena upojna šahta za oborinske vode od strane Grada 
Rijeke koja je začepljena i poplavljuje uokolo. 
Zaključak: 

 uputiti će se upit nadležnim službama 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa molbom stanovnika koji su ga zvali da se učini nešto u 
pogledu čišćenja, uređenja i dr ceste D233, mole da se pokosi korov, počiste mnogi pseći 
izmeti i učini nešto zbog štakora koji se ovdje često viđaju. 
Zaključak: 

 uputiti će se upit nadležnim službama 
Zamjenica predsjednika vijeća Filipa Capan traži da se direktno od pročelnice Miličević traži 
informacija kada će se asfaltirati bijela cesta Tonžino. Predsjednik Vijeća predlaže da se 
ponovo traži blagdansko ukrašavanje Srdoča dekorativnim uređenjem jelke u centru Srdoča 
te da se zatraži i postava ukrašene jelke na kružni tok Martinkovac. 
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Zaključak: 

 uputiti će se upit nadležnim službama 
 
 
Predsjednik vijeća izvješćuje članove o tijeku sjednice Odbora za imenovanje Grada Rijeke 
kojoj je bio prisutan vezano uz imena ulica na području MO Srdoči. kaže da ne razumije u 
čemu je problem, sva predložena imena su iz Fonda za imenovanje te da niti odbor niti MO 
Srdoči nije dobilo peticiju za koju se u medijskim natpisima piše da su potpisali stanari 
novoizgrađenog nebodera u Ulici Dražice. Dopisom medijima navodi se da je peticija 
potpisana zbog razloga jer stanari nebodera žele da se ulica nazove Ivane Brlić Mažuranić. 
Kaže i da ne vidi razlog da stanari nisu o svojoj želji obavijestili Vijeće MO Srdoči jer vijeću 
nije u cilju svađa nego rad za dobrobit svih stanovnika naselja, pa tako i onih koji su navodnu 
peticiju potpisali. Kaže da se na navedenoj sjednici Odbora nije donio konačan zaključak 
kako će se imenovati ta ulica niti ostale na području donjeg Martinkovca. Na sjevernom dijelu 
Srdoča usvojeno je imenovanje planirane ulice koja će se protezati ispod stambenog niza u 
Ulici Dobriše Cesarića imenom Marije Jurić Zagorke. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik vijeća rezimira događanja na press konferenciji koje je Vijeće MO Srdoči održalo 
1.10.2020. godine na terenu bijele ceste Tonžino uz prisutstvo 10-tak stanovnika te 
predstavnika nadležnih službi Rijekaprotema Elia Biasiola te Grada Rijeke, ravnatelja Željka 
Vitasa. Nadovezuje se vijećnik Branko Srdoč koji prepričava tijek  te svi zajedno izražavaju 
sumnju u dogoovreno sa nadležnim službama koje su obećale čim to vremenske prilike 
dopuste asfaltirati uzbrdicu i najgori dio dok se ne ostvare uvjeti za cjelokupno asfaltiranje. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Zamjenica predsjednika Filipa Capan predlaže da se u sljedećim godinama kroz komunalne 
prioritete vijeće fokusira na dodavanje čim više smislenog sadržaja u dječjim parkovima koji 
na drugim dijelovima grada imaju moderne multifunkcionalne  sprave. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 

Predsjednik vijeća upoznaje vijeće sa potrebom organiziranja zbora građana koji je odgođen 
na proljeće zbog epidemije virusa Covid-19 a na temu uspostavljanja jednosmjernog režima 
prometovanja u Ulici Srdoči od kbr 21A do kbr 43. Za potrebe zbora od strane nadležnih 
službi napravljena je i stručna studija opravdanosti preregulacije prometa. 
Zaključak: 

 održati će se 28.10.2020. sa početkom u 18 h zbor građana na zbornom mjestu 
stara komunjska šterna, kod Srdoči 38., sa dnevnim redom Uspostavljanje 
jednosmjernog režima prometovanja u Ulici Srdoči od kbr 21A do kbr 43 

 
Sjednica je službeno završila u 20:15 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od  četiri (4) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

                     Martina Bogdanić 

                      Predsjednik VMO Srdoči 
                           Marino Srdoč Prpić 

 


